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Officiële	ledenvergadering	

Aanwezig:		

Antoon	van	Rosmalen,	Noortje	van	den	Eerenbeemt,	Toon	de	Laaf,	Michiel	van	der	Velden,	Anske	
Heerkens,	Marieke	Gribling,	Leoni	van	Amelsfort,	Martha	Wisse,	Lars	Meijer,	Patrick	Leenders,	
Steven	van	Slageren,	Jaap	van	Slageren,	Hager	Roijackers,	Dilek	Odabasi,	Jan	Kleyne,	Ruud	Schouten,	
Esther	de	Ruiter,	André	Bannink,	Pieter	van	der	Kruijs,	Michiel	van	Eeden,	Aad	Smid,	Daan	Vos,	
Maartje	Reitsma,	Paul	van	Gerven,	Saïd	Ibnoujala,	Pieter	Vervoort,	Peter	van	Doremalen,	Ufuk	Kâhya,	
Merlijn	Jakobs,	Gert-Jan	van	Dijk,	Abe	Renema,	Gemmy	Gladdines,	Jan	Dirx,	Wim	Sloot	

(34	personen,	waarvan	28	met	stemrecht)	

Bericht	van	verhindering:	

Christiaan	Roorda,	Ivonne	Smit,	Peter	van	Helden,	René	Keet,	Arno	Uijlenhoet,	Betsy	Wisselink,	
Jeroen	Pols	

1. Opening	en	vaststellen	agenda	

Abe	Renema	opent	de	vergadering	en	heeft	enkele	mededelingen.		

Abe	Renema	vraagt	aandacht	voor	de	uitreiking	van	het	Groen	Lintje	op	9	juni	2017	en	roept	
iedereen	op	om	kandidaten	te	nomineren	via	campagne@groenlinksdenbosch.nl	.	Aanmelden	van	
kandidaten	kan	tot	28	mei	2017.	

Er	is	een	vacature	in	het	bestuur	van	GroenLinks	‘s-Hertogenbosch.	Iedereen	kan	zich	melden	bij	Abe	
Renema.	Hij	roept	in	het	bijzonder	vrouwen	op	om	te	solliciteren,	gezien	de	huidige	samenstelling	
van	het	bestuur.	

Vandaag	wordt	gestemd	over	een	nieuw	bestuurslid	en	hiervoor	is	een	stemcommissie	nodig.	Paul	
van	Gerven,	Merlijn	Jakobs	en	Leonie	van	Amelsfort	worden	aangewezen	als	leden	van	de	
stemcommissie.	

De	agenda	wordt	ongewijzigd	vastgesteld	door	de	ALV.	

2. Voorstelrondje	
	

3. Notulen	vorige	ALV	(17	november	2016)	

Het	verslag	wordt	vastgesteld.	Enige	toevoeging	hier	was	de	verkeerd	gespelde	naam	van	Steven	van	
Slageren.	

Naar	aanleiding	van	het	verslag	meldt	Abe	Renema	dat	de	tussenstand	van	de	uitgaven	terugkomt	bij	
agendapunt	5.	

4. Aftreden	en	verkiezing	van	bestuursleden	

Gemmy	Gladdines	treedt	af	en	is	niet	opnieuw	verkiesbaar.	Abe	Renema	bedankt	Gemmy	Gladdines	
voor	haar	inzet.	Gemmy	Gladdines	bedankt	iedereen	voor	de	prettige	samenwerking.	



Wim	Sloot	stelt	zich	verkiesbaar	en	wordt	na	schriftelijke	stemming	verkozen	met	26	stemmen	voor.		

5. Jaarrekening	2016	

Jan	Dirx	licht	de	jaarrekening	2016	toe.	Er	is	een	positief	resultaat	van	ongeveer	€	8000,--.		

Merlijn	Jakobs	vraagt	of	de	reservering	voor	de	komende	gemeentelijke	verkiezingen	in	lijn	is	met	de	
reservering	voor	de	vorige.	Antoon	van	Rosmalen	bevestigt	dat	dit	het	geval	is.	

Michiel	van	Eeden	geeft	namens	de	kascommissie	complimenten	voor	de	heldere	opzet	van	de	
jaarrekening	2016	en	meldt	dat	de	kascommissie	akkoord	is	met	de	jaarrekening	2016.	Hij	verzoekt	
de	ALV	om	het	bestuur	decharge	te	verlenen.	Decharge	wordt	verleend	door	de	ALV.	

Michiel	van	Eeden	treedt	af	als	lid	van	de	kascommissie.	Jan	Dirx	bedankt	Michiel	van	Eeden	voor	zijn	
werkzaamheden.	Merlijn	Jakobs	wordt	unaniem	gekozen	door	de	ALV	als	nieuw	lid	van	de	
kascommissie	en	zal	samen	met	Leonie	van	Amelsfort	de	kascommissie	vormen.	

Jan	Dirx	geeft	een	toelichting	op	de	uitgaven	2017.	Er	is	een	kleine	achterstand	op	de	
geprognosticeerde	uitgaven.	Mogelijk	zorgt	dit	voor	iets	meer	middelen	in	de	verkiezingskas.		

6. Opdracht	en	benoeming	kandidatencommissie		

Abe	Renema	licht	het	proces	en	de	opdracht	kort	toe.	Het	bestuur	heeft	het	voornemen,	na	
raadpleging	van	de	ALV,	een	kandidatencommissie	te	benoemen	bestaande	uit:	Dilek	Odabasi,	
Michiel	van	der	Velden,	Klazien	Laansma,	Saïd	Ibnoujala	en	Abe	Renema.		

Peter	van	Doremalen	meldt	dat	de	bijlagen	bij	de	opdracht	(de	profielen)	niet	bij	stukken	van	de	ALV	
zijn	gevoegd.	Gemmy	Gladdines	geeft	aan	dat	dit	klopt	en	dat	deze	profielen	wel	bij	de	uitnodiging	
tot	kandidaatstelling	zaten	die	alle	leden	hebben	ontvangen.	

Peter	van	Doremalen	uit	zijn	zorg	over	het	voornemen	om	een	lid	van	het	bestuur	in	de	
kandidatencommissie	te	benoemen.	Er	ontstaat	enige	discussie	over	dit	voornemen.	Uiteindelijk	
wordt	geen	voorstel	ingediend	om	dit	te	wijzigen.	

Patrick	Leenders	vraagt	of	er	ook	een	aparte	procedure	is	voor	de	lijsttrekker.	Abe	Renema	geeft	aan	
dat	dit	niet	het	geval	is.	De	kandidatencommissie	geeft,	conform	de	opdracht,	advies	over	de	hele	
lijst	en	over	dat	advies	wordt	in	oktober	gestemd	op	ALV.	

De	ALV	stemt	in	met	de	opdracht	en	de	benoeming	van	de	kandidatencommissie.	

7. Verkiezingsprogramma	Gemeenteraadsverkiezingen	2018	

Ruud	Schouten	(voorzitter	van	de	programmacommissie)	vertelt	over	het	proces	dat	is	gevolgd	om	
tot	het	concept	verkiezingsprogramma	‘GroenLinks	daagt	uit’	te	komen.	Uitgangspunten	voor	het	
programma	waren:	kort	en	leesbaar	én	een	programma	met	ruimte	voor	toekomstige	fractie.	Via	
twee	gerichte	thema	avonden	(vernieuwende	democratie	en	energietransitie)	is	inspiratie	opgedaan	
voor	het	concept	verkiezingsprogramma.		

Michiel	van	der	Velden	legt	procedure	uit	m.b.t	de	behandeling	van	het	verkiezingsprogramma	en	de	
amendementen.	Abe	Renema	vraagt	of	de	ALV	kan	instemmen	met	de	categorie	indeling	van	de	
ingediende	amendementen.	De	ALV	stemt	hiermee	in.		

Alle	amendementen	in	categorie	1	worden	zonder	stemming	verwerkt	volgens	het	advies	van	de	
programmacommissie.	Er	zijn	geen	amendementen	in	categorie	3.	Abe	Renema	brengt	vervolgens	de	
amendementen	in	categorie	2	per	amendement	in	stemming.		



	

De	stemming	in	de	ALV	is	als	volgt:	

Amendement	Besluit	 Opmerkingen	
1a	 Aangenomen	(met	grote	meerderheid)	 “Bosschenaren”	vervangen	door	“inwoners”.	
1b	 Aangenomen	(categorie	1)	 		
2	 Aangenomen	(categorie	1)	 		
3	 Aangenomen	(categorie	1)	 		
4	 Aangenomen	(unaniem)	 		
5	 Aangenomen	(categorie	1)	 		
6	 Aangenomen	(categorie	1)	 		
7	 Aangenomen	met	tekstuele	wijziging(unaniem)	 Gewijzigde	tekst:	

“De	wachtlijst	voor	sociale	woningen	te	verkorten,	onder	meer	door	de	
bouw	van	nieuwe	betaalbare	woningen.”	

8	 Aangenomen	(unaniem)	 		
9	 Aangenomen	(categorie	1)	 		
10	 Aangenomen	(categorie	1)	 		
11	 Aangenomen	(categorie	1)	 		
12	 Aangenomen	(categorie	1)	 		
13	 Aangenomen	(categorie	1)	 		
14	 Aangenomen	(unaniem)	 		
15	 Aangenomen	(categorie	1)	 		
16	 Verworpen	(unaniem)	 		
17	 Aangenomen	met	tekstuele	wijziging	(2	

stemmen	tegen,	rest	voor)	
Gewijzigde	tekst:	
“Als	gemeente	actief	in	te	zetten	op	legalisering	van	softdrugs	en	
daarin	waar	mogelijk	voorop	te	lopen.”	

18	 Aangenomen	(unaniem)	 		
19	 Aangenomen	(unaniem)	 		
20	 Aangenomen	(categorie	1)	 		
21	 Aangenomen	(categorie	1)	 		
22	 Verworpen	(unaniem)	 		
23	 Verworpen	(unaniem)	 		
24	 Aangenomen	(2	stemmen	tegen,	rest	voor)	 		
25	 Aangenomen	(unaniem)	 		
26	 Aangenomen	(categorie	1)	 		
27	 Verworpen	(unaniem)	 		
28	 Aangenomen	(unaniem)	 		
29	 Aangenomen	(categorie	1)	 		
30	 Aangenomen	(2	stemmen	tegen,	rest	voor)	 		
31	 Verworpen	(unaniem)	 		
32	 Aangenomen	(ruime	meerderheid)	 		
		
Abe	Renema	brengt	vervolgens	het	gehele	concept	verkiezingsprogramma	
Gemeenteraadsverkiezingen	2018	(inclusief	de	aangenomen	amendementen)	in	stemming.	Het	
concept	verkiezingsprogramma	Gemeenteraadsverkiezingen	2018	wordt	unaniem	aangenomen	door	
de	ALV.		

Abe	Renema	vraagt	of	de	ALV	ermee	kan	instemmen	dat	in	oktober	een	op	de	actualiteit	getoetst	en	
waar	nodig	een	daarop	aangepast	verkiezingsprogramma	Gemeenteraadsverkiezingen	2018	aan	de	
ALV	wordt	voorgelegd.	De	programmacommissie	zal	dan	de	eventuele	wijzigingen	op	de	actualiteit	in	
het	programma	verwerken.	De	ALV	stemt	hier	mee	in.	

Leonie	van	Amelsfort	laat	weten	dat	het	verkiezingsprogramma	nog	professioneel	wordt	opgemaakt.	
Dit	gebeurt	in	afstemming	met	de	voorzitter	van	de	fractie	en	de	voorzitter	campagnecommissie,	
zodat	het	in	lijn	is	met	andere	communicatiemiddelen	voor	de	verkiezing.	

Abe	Renema	dankt	de	programmacommissie	voor	haar	werk.	

	



8. Informatie	van	de	fractie	

Ufuk	Kâhya	geeft	een	korte	presentatie	over	het	werk	van	de	fractie	van	de	afgelopen	tijd.	Hij	geeft	
informatie	over	de	inzet	op	duurzaamheid	en	mobiliteit	en	noemt	enkele	actuele	onderwerpen	waar	
de	fractie	actief	mee	bezig	is	(onder	meer	verduurzaming	sociale	woningbouw,	dierenwelzijnsbeleid,	
koersnota).	Hij	staat	stil	bij	het	thema	toegankelijkheid	gebouwen	en	gaat	nog	in	op	twee	
actualiteiten	die	veel	aandacht	krijgen:	het	voorstel	voor	een	referendum	over	de	windmolens	en	het	
nieuwe	theater.	

Pieter	van	der	Kruijs	stelt	een	vraag	over	verkeersveiligheid	in	de	binnenstad.	Esther	de	Ruiter	
antwoordt	dat	de	fractie	hierover	vragen	heeft	gesteld	aan	het	college.	

Anske	Heerkens	vraagt	of	er	iets	te	melden	valt	over	de	goederentreinen.	Ufuk	Kâhya	meldt	dat	er	op	
dit	moment	geen	nieuws	is	vanuit	de	raad	hierover,	maar	dat	fractie	een	actieve	rol	blijft	houden	op	
dit	dossier.	

9. Rondvraag	en	sluiting	

Esther	de	Ruiter	vraagt	of	er	een	lid	is	dat,	samen	met	Daan	Vos	en	haar,	wil	meehelpen	bij	het	
organiseren	van	een	bijeenkomst	over	afval	scheiden	bij	de	bron.	Peter	van	Doremalen	biedt	zich	
aan.	

Michiel	van	der	Velden	meldt	dat	er	zaterdag	13	mei	2017	een	ALV	van	GroenLinks	Brabant	is	met	
een	interessant	inhoudelijk	thema	over	‘Mind	the	gap’	(sociale	tweedeling).	

Abe	Renema	wijst	nogmaals	op	de	vacature	in	het	bestuur	van	GroenLinks	’s-Hertogenbosch	en	roept	
opnieuw	op	om	te	nomineren	voor	het	Groen	Lintje.	Vervolgens	meldt	hij	dat	er	op	21	juni	2017	een	
themabijeenkomst	is	over	tweedeling	met	onder	meer	het	kamerlid	Zihni	Özdil.	Abe	Renema	
informeert	de	leden	dat	het	nog	t/m	20	mei	2017	mogelijk	is	te	kandideren	voor	de	
gemeenteraadsverkiezingen	2018.	

Abe	Renema	dankt	iedereen	hartelijk	voor	de	inbreng	en	de	aanwezigheid	en	sluit	de	vergadering.	

	

	

	

	

	


